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L.ORG.II.0002.4.2025 

Protokół nr XII/2025 
z XII sesji Rady Gminy Cmolas IX kadencji 

- posiedzenie z dnia 22 maja 2025 r. 

XII Sesja w dniu 22 maja 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 22 maja 2025 r. o godz. 15:30, a zakończono o godz. 18:10 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków Rady i zaproszeni goście według załączonej listy 

obecności. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Cmolas – Andrzej Zagroba, wypowiadając 

formułę: „Otwieram XII sesję Rady Gminy Cmolas” i po przywitaniu stwierdził quorum 

i prawomocność obrad oraz fakt sporządzenia protokołu z poprzedniego posiedzenia, nie 

wniesiono do niego uwag. Przewodniczący przedstawił porządek obrad sesji, który Radni 

otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności oraz stwierdzenie faktu sporządzenia 

protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

3. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 r. wraz 

z Oceną Zasobów Pomocy Społecznej 

4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Cmolas na 

lata 2024–2030 (projekt nr 1), 

b) w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych w ciągu drogi gminnej i 

dróg powiatowych (projekt nr 2), 

c) w sprawie przyjęcia aktualizacji Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Partnerstwa 

Kolbuszowskiego na lata 2022–2030 (projekt nr 3), 

d)  w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych uczniów szkół 

z terenu Gminy Cmolas (projekt nr 4), 

e) w sprawie przyjęcia „Regulaminu przyznawania nagród za wyniki w nauce lub inne 

osiągnięcia edukacyjne, sportowe dla uczniów szkól z terenu Gminy Cmolas” (projekt 

nr 5), 

f) w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Cmolas 

na lata 2025-2036 (projekt nr 6), 

g) w sprawie wprowadzenia zmian budżetu gminy na 2025 r. (projekt nr 7).  

5. Informacja na temat działalności Nadleśnictwa Kolbuszowa oraz Mielec w roku 2024 oraz 

planach na rok bieżący.  

6. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2024 rok  

7. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy gminy Cmolas z organizacjami 

pozarządowymi za 2024 r. 

8. Informacje z posiedzeń komisji Rady Gminy Cmolas. 

9. Wnioski do Rady i informacje. 

10. Zamknięcie sesji.  

 

Wójt Gminy Cmolas Bernadetta Wolak-Posłuszny złożyła wniosek o poszerzenie 

porządku obrad o dodatkowy projekt uchwały nr 8 w sprawie rozpatrzenia petycji 

stowarzyszenia sędziów AEQUITAS  
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Głosowano wniosek w sprawie: Wniosek Wójta Gminy o poszerzenie porządku obrad 

o projekt nr 8 w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, Piotr 

Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej Zagroba, Waldemar 

Zieliński 

NIEOBECNI (1): Magdalena Szpyt 

 

Rada przyjęła przedstawiony wniosek. Przewodniczący ogłosił, że projekt będzie procedowany 

w punkcie 4 lit. h porządku obrad. 

 

Ad. 2. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie przedstawiła Wójt Gminy Cmolas Bernadetta Wolak-Posłuszny. Sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.3. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 r. 

wraz z Oceną Zasobów Pomocy Społecznej. Sprawozdanie i ocenę zasobów pomocy 

Społecznej przedstawiła Bożena Kubik, kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Cmolasie. Powyższe sprawozdania stanowią załącznik do protokołu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Michał Szczepanek złożył zapytanie o program wsparcia rodzin wielodzietnych 

lokalna karta Dużej Rodziny, czy byłaby możliwość poszerzenia tej zniżki dla mieszkańców 

na siłownię. 

-Bożena Kubik, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Cmolasie, 

wyjaśniała, że rozmowy nie były jeszcze prowadzone, ale zostanie temat zostanie podjęty w 

najbliższym czasie i na pewno dojdzie do porozumienia z dyrekcją OWIR. 

- radny Piotr Maciąg, Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, 

poinformował, że Sprawozdanie i Ocena Zasobów Pomocy Społecznej były tematem 

posiedzenia tejże komisji w dniu 15 maja 2025 r. Zostały one przeanalizowane i pozytywnie 

zatwierdzone przez komisję.  

 

Ad.4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Cmolas na 

lata 2024–2030 (projekt Nr 1),  

Projekt przedstawiła Elżbieta Wyparło Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodniczący udzielił następnie głosu panu Pawłowi Walczyszynowi, Prezesowi Zarządu 

Firmy Inicjatywa Lokalna.pl, która przygotowywała dla Gminy Cmolas Program 

Rewitalizacji. Pan Paweł Walczyszyn przedstawił założenia programu. Według niego, 

kluczowym przesłaniem jest hasło „Inwestujcie w ludzi, a nie w rzeczy.” Wskazuje on na 

konieczność inwestowania w młodych, aktywnych zawodowo mieszkańców, aby zachęcić 

ich do pozostania w naszej miejscowości. Niezbędne jest budowanie trwałej relacji z 

mieszkańcami, troska o ich potencjał, dochody oraz poczucie bezpieczeństwa. Program 

rewitalizacji stanowi narzędzie, które może przyczynić się do zdobycia dodatkowych 

punktów przy ocenach wniosków o dotacje. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Cmolas na lata 2024–2030 (projekt nr 1) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof 

Łagoda, Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej 

Zagroba, Waldemar Zieliński 

NIEOBECNI (1): Magdalena Szpyt 

Przewodniczący ogłosił, że Rada jednogłośnie podjęła uchwałę, która otrzymuje 

kolejny numer: Uchwała nr XII/82/25. 

 

b) w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych w ciągu drogi gminnej i 

dróg powiatowych (projekt nr 2). Projekt przedstawiła Elżbieta Wyparło Kierownik 

Referatu Rozwoju Gospodarczego.  

 W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Waldemar Zieliński zwrócił uwagę, że w bieżącym wykazie przystanków 

komunikacji publicznej nie uwzględniono przystanków na terenie Trzęsówki. Jedyny 

przystanek w miejscowości jest na Izdebniku, usytuowany przy drodze, nie posiada 

odpowiednich rozwiązań technicznych (brak zjazdu, mostka), co powoduje, że 

pasażerowie oczekujący na przystanku muszą przebywać bezpośrednio na drodze, 

narażając się tym samym na niebezpieczeństwo. W związku z tym radny zaproponował 

rozważenie zmiany lokalizacji przystanku na inny, bezpieczniejszy znajdujący się w 

niedalekiej odległości. 

- Radny Michał Szczepanek zapytał, czy zostały uzyskane odpowiednie zgody od 

właścicieli posesji, na których znajdują się usytuowane przystanki. Interesował go 

również aspekt wyposażenia – czy planuje się urządzenie wiat na przystankach. 

Dodatkowo poruszył kwestie przystanku na Złotej Górze, gdzie w obecnej chwili nie 

funkcjonuje żadna linia komunikacyjna, pytając o ewentualne plany uruchomienia 

takiego połączenia.  

  Wyjaśnienia Wójta Gminy Cmolas  

Wójt Gminy Cmolas, Bernadetta Wolak-Posłuszny, wyjaśniła, że: 

• Przeniesienie przystanku w Izdebniku wymaga uprzedniego 

zaopiniowania przez Powiatową Komisję Bezpieczeństwa, zgodnie z 

obowiązującą procedurą. Podkreśliła, że nie każdy przystanek musi być 

wyposażony w wiatę czy zadaszenie – kluczowe jest właściwe oznakowanie 

obiektu. 

• Umiejscowienie przystanków na posesjach prywatnych wymaga zgody 

mieszkańców; w przypadku braku zgody, dany przystanek nie mógłby zostać 

usytuowany w wybranym miejscu. 

• Jeśli chodzi o przystanek na Złotej Górze, aktualnie nie przewidziano 

uruchomienia linii komunikacyjnej. Po zakończeniu budowy drogi oraz punktu 

widokowego istnieje możliwość, że przystanek ten stanie się skrótem 

komunikacyjnym w ramach połączeń między Trzęsówką a Ostrowami 

Tuszowskimi, realizowanym zarówno przy przewozach gminnych, jak i 

okolicznościowych. 

- Radny Waldemar Zieliński zasugerował, aby na najbliższym posiedzeniu Powiatowej 

Komisji Bezpieczeństwa włączyć do porządku obrad temat przystanku w Izdebniku 
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wraz z wnioskiem o zmianę jego lokalizacji, podkreślając względy bezpieczeństwa 

mieszkańców. 

- Radny Michał Szczepanek poparł wniosek radnego Waldemara Zielińskiego 

dodatkowo proponując, aby rozważyć umieszczenie przystanku na obszarze pomiędzy 

przystankami „Olszynki” a „Działki”, gdzie zlokalizowanych jest kilkadziesiąt domów.   

 

-Wójt Gminy Bernadetta Wolak-Posłuszny poinformowała, że aby tematy 

zostały rozpatrzone przez komisję, należy formalnie złożyć odpowiedni 

wniosek. Jednocześnie wezwała do bieżącego zgłaszania wszelkich informacji 

i propozycji związanych z infrastrukturą przystankową. Podkreśliła, że 

tworzenie przystanków co 500 metrów, co mogłoby niekorzystnie wpływać na 

płynność transportu, a do tej pory nie wpłynęły żadne zgłoszenia od 

mieszkańców wskazujące na potrzebę zwiększenia liczby przystanków. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dalszej dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków 

komunikacyjnych w ciągu drogi gminnej i dróg powiatowych (projekt nr 2) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof 

Łagoda, Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej 

Zagroba, Waldemar Zieliński 

NIEOBECNI (1): Magdalena Szpyt 

Przewodniczący ogłosił, że Rada jednogłośnie podjęła uchwałę, która otrzymuje 

kolejny numer: Uchwała nr XII/83/25 

 

c) w sprawie przyjęcia zaktualizowanej Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla 

Partnerstwa Kolbuszowskiego na lata 2022–2030 (projekt Nr 3).  

Projekt przedstawiła Elżbieta Wyparło, kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego.  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia zaktualizowanej 

Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Partnerstwa Kolbuszowskiego na lata 2022–

2030 (projekt nr 3), 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof 

Łagoda, Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej 

Zagroba, Waldemar Zieliński 

NIEOBECNI (1): Magdalena Szpyt 

Przewodniczący ogłosił, że Rada podjęła uchwałę, która otrzymuje kolejny 

numer: Uchwała nr XII/84/25 

 

 

d) w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych uczniów szkół z 

terenu Gminy Cmolas (projekt nr 4) Projekt przedstawił Zastępca Wójta Gminy pan 

Marian Posłuszny. 
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W dyskusji wzięli udział: 

-  Radny Krzysztof Książek złożył zastrzeżenie do nazewnictwa w uchwale czy to wynika 

z prawa oświatowego 

- Marian Posłuszny Zastępca Wójta Gminy wyjaśniał, że chcąc nagrodzić uczniów trzeba 

wcześniej przyjąć lokalny program, to wynika z zapisów ustawy prawo oświatowe. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dalszej dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Programu Wspierania 

Edukacji Uzdolnionych uczniów szkół z terenu Gminy Cmolas (projekt nr 4), 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof Łagoda, 

Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej Zagroba, 

Waldemar Zieliński 

NIEOBECNI (1): Magdalena Szpyt 

Przewodniczący ogłosił, że Rada podjęła uchwałę, która otrzymuje kolejny numer: 

Uchwała nr XII/85/25. 

 

e) w sprawie przyjęcia „Regulaminu przyznawania nagród za wyniki w nauce lub inne 

osiągnięcia edukacyjne, sportowe dla uczniów szkól z terenu Gminy Cmolas” (projekt 

nr 5) Projekt przedstawił Zastępca Wójta Gminy pan Marian Posłuszny. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu 

przyznawania nagród za wyniki w nauce lub inne osiągnięcia edukacyjne, sportowe dla 

uczniów szkól z terenu Gminy Cmolas” (projekt nr 5), 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof 

Łagoda, Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej 

Zagroba, Waldemar Zieliński 

NIEOBECNI (1): Magdalena Szpyt 

Przewodniczący ogłosił, że Rada jednogłośnie podjęła uchwałę, która otrzymuje 

kolejny numer: Uchwała nr XII/86/25. 

 

f) w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Cmolas 

na lata 2025-2036 (projekt nr 6).  

Projekt przedstawiła Krystyna Róg Skarbnik Gminy Cmolas 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Cmolas na lata 2025-2036 (projekt nr 6), 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof 
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Łagoda, Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej 

Zagroba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Waldemar Zieliński 

NIEOBECNI (1): Magdalena Szpyt 

Przewodniczący ogłosił, że Rada jednogłośnie podjęła uchwałę, która otrzymuje 

kolejny numer: Uchwała nr XII/87/25. 

 

g) w sprawie wprowadzenia zmian budżetu gminy na 2025 r. (projekt nr 7). 

Projekt przedstawiła  Krystyna Róg Skarbnik Gminy Cmolas 

Wobec braku zgłoszeń do  dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian budżetu 

gminy na 2025 r. (projekt nr 7). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof 

Łagoda, Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej 

Zagroba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Waldemar Zieliński 

NIEOBECNI (1): Magdalena Szpyt 

Przewodniczący ogłosił, że Rada jednogłośnie podjęła uchwałę, która otrzymuje 

kolejny numer: Uchwała nr XII/88/25. 

 

h) w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Ogólnopolskie Zrzeszenie Sędziów 

„AEQUITAS” z siedzibą w Łodzi (projekt Nr 8),  

Projekt przedstawiła- Bernadetta Wolak-Posłuszny Wójt Gminy Cmolas. Następnie głos 

zabrał przewodniczący Komisji Skarg wniosków i petycji i poinformował radnych, że komisja 

rozpatrywała petycje na posiedzeniu w dniu 20 maja 2025 r. i komisja rekomenduje uznanie 

Rady Gminy Cmolas za niewłaściwą do rozpatrzenia petycji i przekazanie organowi 

właściwemu tj. ministrowi sprawiedliwości.  

Wobec braku zgłoszeń do dalszej dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej 

przez Ogólnopolskie Zrzeszenie Sędziów „AEQUITAS” z siedzibą w Łodzi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Sylwester Czajkowski, Ewelina Nowicka, Krzysztof Czachor, Andrzej Gul, 

Katarzyna Jędrzejowska, Teresa Krzysztofińska, Krzysztof Książek, Krzysztof 

Łagoda, Piotr Maciąg, Stanisław Siębor, Michał Szczepanek, Anna Tworz, Andrzej 

Zagroba, Waldemar Zieliński 

NIEOBECNI (1): Magdalena Szpyt 

Przewodniczący ogłosił, że Rada jednogłośnie podjęła uchwałę, która otrzymuje 

kolejny numer: Uchwała nr XII/89/25. 

 

Ad. 5. Informacja na temat działalności Nadleśnictwa Kolbuszowa oraz Mielec w roku 

2024 oraz planach na rok bieżący. Gościem na sesji był pan Bartłomiej Peret 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Kolbuszowa, który przedstawił informacje na temat 

działalności i planów Nadleśnictwa Kolbuszowa. Prezentacje stanowią załączniki do 

protokołu.  
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Ad.6. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2024 rok 

przedstawiła Elżbieta Wyparło Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Michał Szczepanek pytał:  

• -w jaki sposób są rozwiązywane problemy alkoholowe,  

• -czy na terenie naszej gminy jest jakaś pomoc terapeuty do uzależnień,  

• - ile jest punktów w gminie, gdzie można kupić alkohol 

- Radna Teresa Krzysztofińska pytała kto ją powołuje komisję i kto wchodzi w jej skład. 

- Elżbieta Wyparło kierownik Referatu rozwoju Gospodarczego wyjaśniała: 

- osoby z problemami alkoholowymi, jeśli rodzina zgłosi taką osobę, wówczas komisja zbiera 

się zaprasza tą osobę nadużywającą alkoholu i rozmawia z nią i wskazuje, gdzie się udać, aby 

uzyskać pomoc. 

- alkohol można kupić w 12 punktach na terenie gminy Cmolas. 

-  Gminną komisje Rozwiązywania Problemów Alkoholowych powołuje zarządzeniem Wójt, 

wchodzi w jej skład 6 osób tj.  pracownicy socjalni, pedagog szkolny i pracownicy urzędu.  

 

 

Ad. 7. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy gminy Cmolas z organizacjami 

pozarządowymi za 2024 r. przedstawił Zastępca Wójta Gminy pan Marian Posłuszny. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radna Anna Tworz pytała o liczbę organizacji pozarządowych funkcjonujących na terenie 

gminy Cmolas. 

- Zastępca Wójta Gminy pan Marian Posłuszny wyjaśnił, że w tej chwili na terenie Gminy 

Cmolas funkcjonuje 21 organizacji pozarządowych.  

 

Ad. 8. Informacje z posiedzeń komisji Rady Gminy Cmolas 

• Sylwester Czajkowski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

przedstawił informacje z posiedzenia komisji, które odbyło się 20 maja. Podczas sesji 

rozpatrywano petycję stowarzyszenia sędziów AEQUITAS, będącą również 

przedmiotem uchwały dzisiejszej sesji. 

• Ewelina Nowicka – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – przekazała informacje z 

posiedzeń swojej komisji. W posiedzeniu z dnia 1 kwietnia omawiano między innymi 

analizę kosztów prac projektowych, inwestycje zrealizowane w gminie Cmolas oraz 

plany inwestycyjne na rok 2025. Kolejne spotkanie, odbywające się 24 kwietnia, 

obejmowało analizę kosztów funkcjonowania jednostek OSP, ocenę poziomu ich 

wyposażenia oraz określenie bieżących i długoterminowych potrzeb. Podczas trzeciego 

posiedzenia, które miało miejsce 21 maja, komisja pozytywnie oceniła wykonanie 

budżetu za rok 2024, wypracowując opinię do sprawozdania oraz wniosek 

absolutoryjny. 

• Teresa Krzysztofińska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego – 

przedstawiła informacje z posiedzenia z dnia 30 kwietnia, podczas którego omawiano 

dane przekazane przez PUP dotyczące bezrobocia oraz przegląd gminnych placów 

zabaw. 
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• Anna Tworz – Przewodnicząca Komisji Mandatowo-Regulaminowej – poinformowała 

o posiedzeniu z dnia 8 maja, podczas którego omówiono dwa zagadnienia: 

1. Analizę funkcjonowania PSZOK w roku 2024 oraz działania zmierzające do 

dostosowania jego działalności do nowych wymogów ustawowych (w zakresie 

tekstyliów). 

2. Kwestie dotyczące diet radnych i sołtysów, a także porównanie prowizji 

sołtysów z innymi gminami powiatu kolbuszowskiego. Komisja rekomenduje 

utrzymanie aktualnych stawek diet, zapowiadając ponowne podjęcie tematu na 

koniec kadencji rady. 

• Piotr Maciąg – Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych – 

poinformował, że podczas posiedzenia z dnia 15 maja 2025 roku omówiono 

sprawozdanie z działalności GOPS oraz ocenę zasobów pomocy społecznej. 

Dokumenty zostały przeanalizowane i przyjęte bez zastrzeżeń. 

 

Ad.9. Wnioski do Rady i informacje. 

 

Przewodniczący Rady, Andrzej Zagroba, poinformował Radę, że: 

-  w dniu 8 maja 2025 r. Pani Wójt, działając zgodnie z ustawą, przedstawiła Radzie 

sprawozdania finansowe za ubiegły rok. Dokumenty te są dostępne na portalu e-sesja, w 

sekcji materiałów dla radnych. 

-  Wojewoda Podkarpacki – działając w granicach swojej właściwości – przekazał ponowną 

skargę mieszkańca, która uprzednio została przez Radę Gminy uznana za bezzasadną. 

Zgodnie z art. 239 KPA: „W przypadku, gdy skarga, po jej rozpatrzeniu, została uznana za 

bezzasadną, a jej bezzasadność została wykazana w odpowiedzi na skargę i skarżący 

ponowił skargę bez wskazania nowych okoliczności, organ właściwy do jej rozpatrzenia 

może podtrzymać swoje poprzednie stanowisko, dokładając odpowiednią adnotację w 

aktach sprawy, bez zawiadamiania skarżącego.”  Komisja Skarg Wniosków i Petycji – w 

dniu 20 maja przeprowadziła analizę skargi i stwierdziła, że nie zawiera ona żadnych 

nowych okoliczności. Rada Gmina Cmolas podtrzymuje swoje stanowisko w tej sprawie. 

 

Radny Stanisław Siębor zaapelował do mieszkańców o udział w głosowaniu w konkursie 

„Piękna Wieś Podkarpacka”, nawołując do oddania głosów oraz szerzenia informacji o tym 

przedsięwzięciu. 

Radny Anna Tworz poparła apel radnego Stanisława Siębora. 

 

Ad. 10. Zamkniecie sesji.  

Przewodniczący zamknął sesję słowami „Zamykam XII Sesję Rady Gminy Cmolas”.  

Na tym protokół zakończono. 

 

 Protokołowała: Anna Gul-Halat – referent. 

Przewodniczący Rady  

Andrzej Zagroba 
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